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EMLÉKEZTETŐ 

a VDSZ elnöksége 2019. szeptember 26-án, Körmenden, a EGIS Gyógyszergyár Nyrt. 

Körmendi Gyáregységében megtartott üléséről  

 

(A VDSZ alapszabályának 9.5 pontja alapján az elnökség üléseiről a tanácskozás lényegét 

tartalmazó emlékeztető készül)  

 

Pontos helyszín: EGIS Gyógyszergyár Nyrt. Körmendi Gyáregysége, 9900 Körmend, Mátyás 

király út 65. 

 

Jelen vannak: jelenléti ív szerint. 

 

Székely Tamás megnyitja az elnökségi ülést. Köszönti Günter Gábort az EGIS körmendi 

gyáregységének igazgatóját, és dr. András Klárát az EGIS HR igazgatóját. Külön köszönti a 

helyi szakszervezeti kollégákat Lengyelné Horváth Tündét és Barta Zoltán kollégákat. 

 

Lengyelné Horváth Tünde szintén köszönti a jelenlévőket. Köszöni a vezetőségnek, hogy 

lehetőséget adtak arra, hogy itt tartsák meg az elnökségi ülést. 

 

Székely Tamás megkérdezi, hogy azon jelenlévők, akik nem tagjai az Elnökségnek, 

hozzájárulnak ahhoz, hogy az elhangzottakról hangfelvétel készüljön. Érintettek a 

hozzájárulásukat adták a hangfelvételhez. 

 

Günter Gábor köszönti az Elnökséget. Röviden bemutatja az Egis körmendi gyáregységét, 

annak történetét. Több mint 100 éves az EGIS, a körmendi gyár pedig a ’70-es években jött 

létre. Elmondta, hogy megújították hatóanyag gyártásukat, a nem receptes gyógyszerek 

palettáját pedig szeretnék bővíteni. Bemutatta fő terápiás területeiket.  

A cégnél közel 4500 ember dolgozik, abból kb. 4000 munkavállaló saját foglalkoztatott, 500 

pedig kölcsönzött munkaerő. Körmenden leginkább a gyártásra fókuszálnak, kereskedelmi 

részleg nincs. Bemutatta az EGIS kutatás-fejlesztés területét. Innovációs díjat is nyertek. A 

kereskedés ¾-e külföldön talál vevőt. 60 országban vannak jelen, a termelés 70%-a pedig 

exportra megy. A gyáregység tápszergyártással foglalkozott először, utána nyitották meg a 

tabletta- és csomagoló üzemet is. 692 fő dolgozik a gyáregységben. 

 

Kérdések, hozzászólások: 

- Tóth Éva (Chinoin) 

- Margittai Péter 

 

Dr. András Klára elmondta, hogy előző munkahelye a Főgáz volt. A szakszervezetekkel való 

együttműködés híve. Az EGIS 18 országban van jelen. 4500 kolléga dolgozik a cégnél. 3 

telephelyen működnek Magyarországon. Manapság a legnagyobb kihívás az a vegyiparban, 
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hogy legyen elég munkavállaló, akik nem hagyják el az ágazatot. Fontos, hogy jó 

szakembereik legyenek és érzelmileg kötni kell a kollégákat a céghez. Körmenden indult el az 

első duális képzésük. 5 gyógyszergyárral összefogva próbálnak egy ágazati képzési központot 

létrehozni, valamint 4 egyetemmel van együttműködésük.  

A nyugdíj előtti munkavállalókat szeniorokká képzik, akik a duális képzésben mentorként, 

oktatóként tudnak működni. Beszélt az cég elkötelezettség méréséről is.  

 

Székely Tamás bemutatta az Elnökségnek Hornyák Péter, a műszakos tagozat új vezetőjét. 

 

Hornyák Péter néhány szóban bemutatkozott az Elnökségnek. Kérte az elnökségi tagokat, 

hogy delegáljanak embereket a tagozatba.  

 

Székely Tamás tájékoztatta az Elnökséget, hogy a gázipari szakágazati kongresszus 

megválasztotta elnökségi tagjait. Karó József leköszönt erről a posztjáról. A GOESZ az év 

elején csatlakozott a VDSZ-hez a szakágon keresztül, és így a gázipari szakág úgy döntött, 

hogy Juhász János lesz az Elnökség új tagja.  

 

Juhász János néhány mondatban bemutatkozott. Ő az FGSZ szakszervezetének vezetője. 

Technológus mérnökként dolgozik. Tavaly volt tisztújítás a szakszervezetnél, és ezután 

történt egy taglétszám növekedés. Idén év elején csatlakoztak a VDSZ-hez, és a 

bértárgyalások során már igénybe is vették a VDSZ segítségét. 

 

Székely Tamás köszönti még Vobeczky Istvánnét az EGIS szakszervezetének részéről. 

 

Székely Tamás megállapítja, hogy a jelenléti ív alapján az Elnökség határozatképes. 

 

Hitelesítők: Hornyák Péter, Putz Istvánné 

A hitelesítők személyét az Elnökség egyhangúlag elfogadta. 

Az emlékeztető vezetését dr. Horváth-Lénárt Szilvia végzi. 

Az Elnökség üléséről hanganyag készül, vitás kérdések esetén a hanganyag az emlékeztető 

vezetőjénél vagy a Titkárságon elérhető. 

 

Székely Tamás felsorolja a napirendi pontokat.  

 

Az Elnökségi ülés napirendi pontjai:  
1. Tájékoztató a VDSZ költségvetésének 2019. évi időarányos teljesítéséről, 
2. Javaslat a könyvvizsgálóval kötött szerződés módosítására, 
3. Beszámoló a VDSZ 2019. évi üdültetésének tapasztalatairól, 
4. Beszámoló a VDSZ 2019. évi képzésének tapasztalatairól, 
5. Tájékoztató a MASZSZ tevékenységéről.  

A MASZSZ Szövetségi Tanácstagok megválasztása, 
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6. Javaslat a Küldöttértekezlet, ügyrendje és forgatókönyve megtárgyalására, 
elfogadására. A szakágazatok és tagozatok tájékoztatása a kongresszusuk, 
küldöttértekezletük időpontjáról. 
7. Különfélék 

 
Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze. Az Elnökség egyhangúlag elfogadta a napirendi 
pontokat. 

 
1. Tájékoztató a VDSZ költségvetésének 2019. évi időarányos teljesítéséről. 
Székely Tamás az írásban kiadott összefoglalóhoz elmondta, hogy év elején pesszimistán 
láttak neki a költségvetésnek. 
Bevétel:  
- A szakszervezeti tagdíjbefizetés időarányos részét tekintve pozitív a helyzet. A terveknek 
megfelelően jönnek a tagdíjak.  
- Vállalkozás: Ami a VDSZ bérlői állományát illeti, elmondható, hogy sajnos több bérletet is 
felmondtak. Több irodahelyiséget érint ez a negatív folyamat. Megkereste a VDSZ-t a 
Vasutasok Kulturális Egyesülete. A velük való szerződés keretében került felújításra a színpad 
a 4. emeleten, valamint a földszinti klub. Több helyszínen fog folyni az oktatás a VDSZ 
székházban. A bérleti díj mellett egyéb szolgáltatást is fog nyújtani az egyesület. Színházi 
produkciók bemutatása esetén a bevétel egy része (50%) a VDSZ-t illeti meg. 
- Nyári üdültetés bevétele: az Erzsébet program megszűnt. Az idei bevételeink nem 
teljesültek az elvártakhoz képest és a tavalyihoz képest sem. Foglalkozni kell ezzel a 
kérdéssel. 
A vállalkozási bevétel 43 millió forint, ami az összes bevétel tervezetnek a 60%-a. 
- Egyéb bevételek: a tavalyi évben az ÁPB-vel megkötött támogatói szerződés elszámolási 
összegét átutalták (1 millió 900 ezer forint) 
- A kamatok hozamai nem erősödtek a korábbiakhoz képest. 
- Az összes bevétel: 150 millió. 
 
Kiadás: 
- Bérköltség: 8%-os béremelésben részesültek a munkatársak. Kísérletet tettünk új 
munkatárs foglalkoztatására, több-kevesebb sikerrel. Folytatjuk a keresést.  
- A takarító személyzettel több probléma van, főleg a létszámhiány. A Benczúr szállótól 
kölcsönzünk takarítókat, de a szálloda maga is küzd a létszámhiánnyal. Sokszor komoly 
probléma a takarítás. 
- Közüzemi díjak: a májusi hideg miatt a költségek nőttek. A gázszámla meghaladja a 
tervezett költségeket. Az ELMŰ-vel volt némi elszámolási vita. A naperőműveknek nagyon jó 
a teljesítménye. 52 megawattórát termelt csak a székházban.  
- Karbantartás, felújítás: a liftnek egy nagyon berendezését kell kicserélni, ez terheli a 
költségvetést. 
- Üzemeltetési költségek: a tervezetthez képest megtakarítás van. 
- Belföldi kiküldetés: szintén megtakarítás van időarányosan 
- Nemzetközi tagdíj: kiemelkedő kérdéskör. Az európai szervezetnek euróban, a nemzetközi 
szervezetnek svájci frankban kell fizetni. Ezeket a tagdíjak még nem kerültek átutalásra, mert 
emelkedtek az árfolyamok. Türelmet kértünk a szervezetektől. 
- Rendezvény, étkezés: 6,9 millió forint. Ez az oktatás költsége. Ebben minden díj benne van. 
1-2 kérdéskörben, témában kellett külsős oktatókat igénybe vennünk. 
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Az összes kiadás 149 millió forint. 
A beszámoló részben látható a Hankooknál tartott sztrájk során kifizetett sztrájksegély. 13 
millió 911 ezer forint a kifizetett összeg: ebből 3 millió adomány, 5 millió a vegyész 
alapítványtól kapott összeg. 5,5 millió a VDSZ sztrájkalapjából elkülönített összeg. 
 
 
Kérdések, hozzászólások: 
- Gasztonyi Balázs: Idén nem volt Egészségnap. Ezáltal 2,5 millió forintot tudtunk 
megspórolni. Ez az oktatásra ment? 
- Székely Tamás: Igen, az oktatásba, illetve a Küldöttértekezletre valamint a 
horgászversenybe. 
 
Határozati Javaslat: 
Aki elfogadja a tájékoztatót a VDSZ költségvetésének 2019. évi időarányos teljesítéséről, 
kézfeltartással jelezze. 
Az Elnökség a javaslatot egyhangúlag elfogadta. 
 
2. Javaslat a könyvvizsgálóval kötött szerződés módosítására. 
Székely Tamás tájékoztatta az Elnökséget, hogy Ruszin Zsolt kereste meg. A VDSZ-nek a 
FairConto Kft.-vel van szerződése könyvvizsgálói tevékenységre. Ruszin Zsolt egy kedvezőbb 
ajánlatot tett a VDSZ-nek. A FairConto helyett Ruszin Zsolt egyéni vállalkozóval kötnénk meg 
a szerződést, azonos szolgáltatási feltételekkel, viszont az ÁFA összegével lenne olcsóbb a 
szerződésben az ellenérték. Így az ÁFA tartalmat megspórolnánk, vagyis 27%-ot. A garancia 
ugyanaz maradna.  
 
Határozati javaslat: 
Aki egyetért azzal, hogy a VDSZ a könyvvizsgálói tevékenységet a Ruszin Zsolttal, mint 
egyéni vállalkozóval végeztesse, kézfeltartással jelezze. 
Az Elnökség 1 tartózkodás mellett a javaslatot elfogadta. 
 
3. Beszámoló a VDSZ 2019. évi üdültetésének tapasztalatairól 
Kiss Béla elmondta, hogy a napirendről készített írásos anyagot mindenkinek kiküldték, 
mindenki rendelkezésére áll.  
- Volt egy áremelés év elején. A megemelt minimálbér és garantált bérminimum hatásait 
ellensúlyozták.  
- Balatonszemes: lényeges változás ment végbe. Az MNÜA szerződés kifutott. Az extra 
szolgáltatásokat a mi tagjainknak is biztosítottuk, az Elnökség döntése alapján. Átrendeződés 
ment végbe a tavalyi évhez képest. Az üdülőszövetkezeti üdültetésnél jelenleg 40 ezer 
forintos kintlévőségünk van. 
- Volt néhány alkalommal „melegváltás”. Sajnos nem tartják be a tagjaink a házirendet, és 
nehézkes volt a takarítás és a váltás.  
- A külsős vendégek száma 70%-kal csökkent, míg a vendégéjszakák száma 80%-kal 
kevesebb. A vendégek több mint fele tag. 
- Szemesen 4 fő alkalmazott, 1 portás és 1 állandó üdülővezető van. 
- Balatonvilágoson javult a helyzet. A tervhez képest nőtt a vendégszám, a vendégéjszakák 
száma, valamint a bevétel. 



5 
 

- Budapesten a vendégszám csökkent, ugyanakkor a vendégéjszakák száma és a bevétel nőtt. 
Hosszabb időtartamokra veszik ki a szobákat. 
- Idén 24,7 millió volt a szállásköltség. 
- A fizetési módozatokat tekintve Erzsébet utalványos fizetés már nincs, a készpénz és a 
bankkártya túlsúlyban van, a SZÉP-kártyás fizetés fokozatosan nő.  
- Az MNÜA-nál nagyon jó a minősítésünk. 
 
Székely Tamás kiegészítésképpen elmondta, hogy minden évben felelősen döntenek az 
üdülési díjak tekintetében. A szállás.hu-n történő foglalások csak 1-2 éjszakára szólnak, de 
ezeknek a költsége magasabb, mint a hosszabb időre történő foglalásoknak. Csökkent a 
turisztikai szolgáltatások ÁFÁ-ja, de ezzel párhuzamosan a Kormány bevezetett egy turisztikai 
adót, hozzájárulást. Szemes és Világos közkedvelt üdülő a kisgyermekes családok esetében. A 
szolgáltatási árszínvonal versenyképes az üdülőkben. Az igények megnövekedtek. Sokan 
elfordultak a jobb színvonalú szállodák felé. Jelentősen visszaesett az étkezési szolgáltatás az 
Erzsébet program csökkenése miatt. Ha ez a tendencia folytatódik, és az étkezés 
igénybevétele tovább csökken, akkor félő, hogy a szolgáltató nem fog szerződést kötni 
velünk.  
 
Kérdések, hozzászólások: 
- Tósoki Géza: Budapesten 3000 Forint/nap parkolási díjat kell fizetni annak, aki a székházban 
akar megszállni. Felháborítónak tartja, hogy a tagoktól pénzt kérnek a parkolásért. 
- Székely Tamás: Valóban, az Elnökség döntött erről a 3000 Forintról év elején. Ez egy 
kiegészítő szolgáltatás, nem volt ezzel problémája eddig senkinek.  
- Tósoki Géza: A szakszervezeti tagokkal szemben nem tisztességes dolog ilyen plusz 
költséget kiróni. Nem emlékszik, hogy erről az Elnökség döntött volna. 
 
Határozati Javaslat: 
Aki az üdülési beszámolót elfogadja, kézfeltartással jelezze. 
Az Elnökség a beszámolót 5 tartózkodás mellett elfogadta. 
 
4. Beszámoló a VDSZ 2019. évi képzésének tapasztalatairól, 
Székely Tamás elmondta, hogy ez a rész a Küldöttértekezlet beszámolójába fog belekerülni. 2 
dolgot szeretne kihangsúlyozni: 
- Évről évre jelentős problémát okoz, hogy nagyon kevés a résztvevő a képzéseken. A képzési 
terv elfogadását az év első 2 hónapjára ütemezik az Elnökség napirendjében. Így 
tervezhetővé válik a tagszervezeteknek a képzések időpontja. Sajnos ennek ellenére nagyon 
kevesen jönnek el az oktatásokra. 15-20 fő alatt nem érdemes Balatonszemesen képzést 
tartani. 
- Az a struktúra, hogy a képzéseket tematizálják, pozitív fogadtatásban részesült. Kéri az 
elnökségi tagokat, hogy jelezzék, milyen téma iránt érdeklődnének.  
- A munkavédelmi képviselői képzéseken nem látják az érdeklődést a tisztségviselők részéről. 
A VDSZ képzésein szó van arról is, hogy milyen kapcsolat van a munkavédelmi képviselők és a 
szakszervezet között 
Továbbra is fontos a képzés a VDSZ-nél, és Szemes mellett fontosak lennének a regionális 
képzések is. Az idei év azért volt különleges, mert sok helyen volt választás, és sok az új 
tisztségviselő is.  
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Kérdések, hozzászólások: 
- Gasztonyi Balázs: Köszöni az előadóknak, hogy eljöttek az EGIS 2 képzésére. Az EVSZ 
minden lehetőséget igénybe vesz, ami az oktatást illeti.  
- Tósoki Géza: Akkreditált a munkavédelmi képzés?  
- Székely Tamás: Igen 
- Kovács László: Most már csak az újonnan megválasztott képviselőknek kell 16 órás képzés, a 
régebben megválasztottaknak csak 8 órányi képzés kell évente. Kéri a tagokat, hogy 
terjesszék, ajánlják, hogy a VDSZ minden májusban szervez munkavédelmi képzést 
Szemesen.  
- Szabóné Fréh Zsuzsa: Dicséri a Vegyiprop Kft-t. 
- Juhász János: Van különbség aközött, hogy a képzésre közvetlenül kérik fel, vagy a VDSZ-en 
keresztül kérik fel a Vegyipropot? 
- Székely Tamás: az a legjobb, ha a cég kifizeti a kolléga oktatási költségét a VDSZ-nek, a 
májusi szemesi képzésre. 
- Tóth Éva: Az megoldható, hogy már januárban hozzák az ötleteket az Elnökségire, és 
februárra kész tematikát kapjanak? Ez sokat segítene. 
- Kiss Béla: Az a kérése, hogy ha lehet, az alapképzésen csak új tisztségviselők vegyenek részt, 
míg a továbbképzésen olyanok, akik már voltak alapképzésen.  
 
5. Tájékoztató a MASZSZ tevékenységéről. A MASZSZ Szövetségi Tanácstagok 
megválasztása. 
Székely Tamás tájékoztatta az Elnökséget, hogy a MASZSZ mostanság különböző 
bérkérdésekről szóló anyagokat készített. A VDSZ saját ágazati szempontjait veszi 
figyelembe. Saját szakmai háttéranyag is készül. Egyre jobban látszik a konföderációk 
körében a polarizáció. Most a Munkástanácsok és a Gyáriparosok Országos Szövetsége 
rukkolt elő egy javaslatcsomaggal. A polarizáció egyik áldozata a Liga. A SZEF új vezetése 
kitörési pont lehet a területükön dolgozó munkavállalók számára. Lesz egy női országos 
rendezvény október 9-én. És lesz egy kétnapos tagtoborzó képzés is jövő héten, Budapesten. 
A MASZSZ Szövetségi Tanácsának munkáját az alapszabály határozza meg. Minden évben – 
ősszel - dönteni kell a tagösszetételről. Kiss Béla előterjesztett egy, a tagokat tartalmazó 
javaslatcsomagot: 4 fő a VDSZ Elnökségéből + alelnök + 6 fő, összesen 11 főt delegálhatunk a 
MASZSZ Szövetségi Tanácsába. 
 
Kérdések, hozzászólások: 
Nem volt. 
 
Határozati Javaslat:  
Aki egyetért azzal, hogy a Magyar Szakszervezeti Szövetség Szövetségi Tanácsának VDSZ 
küldöttei Eördöghné Pataki Irén, Dusnoki József, Patakvölgyi Árpád, Pad Ferenc, Ferenczi 
Imréné és Horváth Sándor legyenek, az kézfeltartással jelezze. 
Az Elnökség a javaslatot egyhangúlag elfogadta.  
 
 
6. Javaslat a Küldöttértekezlet, ügyrendje és forgatókönyve megtárgyalására, 
elfogadására. A szakágazatok és tagozatok tájékoztatása a kongresszusuk, 
küldöttértekezletük időpontjáról. 
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Székely Tamás ismét megerősítette a Küldöttértekezlet időpontját: 2019. november 14-15, 
csütörtök-péntek. 
A szövetségek, szakágak megtartották küldöttértekezletüket, titkári értekezletüket. Több 
szervezetnél a tisztújítás is megtörtént.  
a) Gázipar: Varga Gyula beszámolt a májusban megtartott küldöttértekezletükről. Őt 
elnöknek, Ledács-Kiss Miklóst pedig alelnöknek választották. A következő héten Szemesen 
lesz még egy értekezletük. 
b) Gyógyszeripar: Margittai Péter elmondta, hogy a múlt héten tartották választói 
értekezletüket. További 5 évre ő maradt a titkár, Gasztonyi Balázs pedig helyettes lett. A 
küldöttek listája összeállt már, csak az adatokat kell még összegyűjteni. A tagozatokban 
jelentős létszámmal vannak jelen. 
c) Papíripar: függőben 
d) Rokonszakmák: összehívás előtt 
e) Vegyipar: Eördöghné Pataki Irén elmondta, hogy idén nem tartottak kongresszust, de a 
küldötteket hamarosan nevesíteni fogják. Tósoki Géza kiegészítette annyival, hogy 2016-ban 
volt választás a szakágban, 5 évre választották a tisztségviselőket, így idén nem kell választást 
tartaniuk.  
 
Székely Tamás tájékoztatta a z Elnökséget, hogy múlt héten megalakult a Járműbeszállítói 
Szakág. Tagjai a Michelinnél, a Hankooknál és a Bridgestone-nál működő gumiipari 
szakszervezetek, valamint a Richard Fritz és az Ibiden szakszervezetei. Horváth Sándor és 
Szabó Gábor lettek a szakág vezetői. 3 elnökségi mandátummal rendelkeznek, amelyből 2 
személyről már döntöttek. A harmadik személy még függőben van, egy hölgyet szeretnének.  
Székely Tamás elmondta, hogy felszólítást kaptak Radics Gábortól, hogy a Gumiipari Szakági 
Szövetségnek biztosítsanak helyszínt és időpontot egy ülés megtartására. A VDSZ 
alapszabálya úgy fogalmaz, hogy a szakágazatok és a tagszervezetek döntenek a 
küldöttértekezlet küldötteiről (200 tag után 1 fő). A Gumiipari Szakágban van olyan 
tagszervezet, ami nem tagja a VDSZ-nek. A Gumiipari Szakágat össze kell hívni és tisztázni kell 
a szakág és a VDSZ kapcsolatát. Javasolja, hogy ügyvezető elnökségi vagy elnökségi szinten 
vegyenek részt az ülésen. Legalább az ügyvezető elnökség tagjai vegyenek részt, ne csupán a 
2 vezető tisztségviselő.  
A konföderációk elvesztették pozíciójukat az országos érdekegyeztetés rendszerében. Az 
egyes ágazati szövetségek tekintetében is komoly pozícióvesztés van (energiaipar, 
bányászat). A VDSZ az átlagoshoz képest jó bérmegállapodásokat kötött, egységes a 
szervezet, van stratégia. Egy jól működő egységes szakszervezet szétverését látja, főleg az 
utóbbi idők levelezéséből ez derült ki.  
 
Kérdések, hozzászólások: 
- Gasztonyi Balázs: Ha lehet, az ügyvezetés vegyen részt a helyzet kezelésében. Horváth 
Sándor véleményére lenne kíváncsi. 
- Székely Tamás: Horváth Sándor rosszul érzi magát ebben a helyzetben, és egy olyan 
gyűlöletkampány van ellene, amit nem érdemelt meg. 
 
- Tóth Éva beszámolt a Nőtagozat választói értekezletéről. Ő lett újra a vezető, helyettese 
Tóth Éva a PKDSZ-től, valamint Csibrik Ildikó. 
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Székely Tamás ezt követően rátért a Küldöttértekezlet dokumentumainak tárgyalására. Jövő 
héten lezárul a küldöttek megjelölésének határideje. Fontos a küldöttek adatainak elküldése, 
ugyanis ennek jogi vetülete is van. Szeretnék a szállodai kontingenst. 
Minden, nem budapesti küldöttünknek biztosítunk szállást. 
 
Kiss Béla elmondta, hogy az elnökségi tagok számára kiküldték a Küldöttértekezlet 
ügyrendjét. A legfontosabb kérdés, hogy a tagság tudomására hozzák 45 nappal korábban, 
hogy lesz Küldöttértekezlet. Ez megtörtént. Fontos, hogy nézzék át a napirendet, mert nehéz 
lesz megváltoztatni abban az esetben, ha éppen elérik a szükséges létszámot. 
Három féle meghívó lesz: 
 - Piros: szavazati jogú küldött 

- Zöld: vezető tisztségviselők, elnökségi tagok szavazati joggal, de ez csak az első 
napirendi ponthoz szól. Ehhez a Küldöttértekezleten tudni kell az elnökségi tagok 
személyét is, ugyanis az összetételt szavazással fogják megerősíteni 
- Fehér: meghívottak, elnökségi tagok, akik tanácskozási joggal, szavazati jog nélkül 
vesznek részt. 

Felvázolta a Küldöttértekezlet forgatókönyvét. 
A munkabizottságok feladatai nem változtak. A jegyzőkönyv hitelesítőket meg kellene 
beszélni előre. A hozzászólások sorrendje ABC sorrendben lesz. 7 perc lesz a hozzászólások 
időtartama (8 szakág + 5 tagozat X 7 perc). 
Felvázolta a Küldöttértekezlet határozathozatalának módját. Elmondta, hogy a jelölés és a 
választás szabályai nem változtak. Még nincs döntés, hogy legyen-e szavazófülke, vagy másik 
helyiséget jelöljenek-e ki.  
A levezető elnökök személyének meghatározása. 
 
Székely Tamás elmondta, hogy ezt az ügyrendet a Küldöttértekezlet fogja elfogadni. Ha a 
szakágak szeretnének még külön meghívottakat megjelölni, akkor ezt időben jelezzék. 18.00-
kor lenne egy színházi produkció. Arató András dj lesz este. 
Kérdezi, hogy van-e esetleg olyan téma, amit a pódiumbeszélgetésen szívesen hallanának? 
A dokumentumok közül a programot elküldték. A beszámolók sok helyről nem érkeztek meg.  
Remélhetőleg a napokban elindul a korábbi műszakos felmérés frissítése. Átfogó felmérést 
készítenek a szakértők. Kéri az elnökségi tagok segítségét, hogy minél több kollégához 
eljusson a kérdőív.  
 
Kérdések, hozzászólások: 
- Eördöghné Pataki Irén: kéri a jelenlévőket, hogy tegyék meg jelöléseiket. 
Az Elnökség egyhangúan javasolja az Ügyrendet elfogadásra a Küldöttértekezlet felé. 
 
7. Különfélék 
Székely Tamás tájékoztatta az Elnökséget, hogy a már említett Vasutas Zeneiskola 
felajánlotta, hogy december elején lehetőséget adnak egy mikulás napi műsoron való 
részvételre, 12 év alatti gyerekeknek.  
Tegnap aláírtak egy megállapodást a Neumann Alapítvánnyal. Az ECDL egy számítógépes 
vizsgaforma, jogosítvány. Minden VDSZ tag kedvezményt kap a modulok és az ECDL vizsga 
árából. Szeretnék idővel kibővíteni ezt a kedvezményt a családtagokra is. Az ecdl@vdsz.hu-n 
lehet jelentkezni. Minden információ a honlapon található. 
 

mailto:ecdl@vdsz.hu-n
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Kiss Béla: Minden szakágnak elküldtek egy általános felhívást a Küldöttértekezlettel 
kapcsolatban. Küldött csak a VDSZ tagja lehet. 
 

A kihelyezett elnökségi ülés gyárlátogatással ért véget. 

 

Az emlékeztetőt összeállította: dr. Horváth-Lénárt Szilvia 

 

Hitelesítők: 

 

 

---------------------------------------------------- ---------------------------------------------------- 
                          Hornyák Péter 

 

Putz Istvánné 

  
  

 

 

Javaslat Ellene Tartózkodott Elfogadás 

Aki elfogadja a tájékoztatót a VDSZ 
költségvetésének 2019. évi időarányos 
teljesítéséről, kézfeltartással jelezze. 
 

  egyhangúlag 

Aki egyetért azzal, hogy a VDSZ a 
könyvvizsgálói tevékenységet a Ruszin 
Zsolttal, mint egyéni vállalkozóval 
végeztesse, kézfeltartással jelezze. 
 

 1 fő többségi 

Aki az üdülési beszámolót elfogadja, 
kézfeltartással jelezze. 
 

 5 fő többségi 

Aki egyetért azzal, hogy a Magyar 
Szakszervezeti Szövetség Szövetségi 
Tanácsának VDSZ küldöttei Eördöghné 
Pataki Irén, Dusnoki József, Patakvölgyi 
Árpád, Pad Ferenc, Ferenczi Imréné és 
Horváth Sándor legyenek, az kézfeltartással 
jelezze. 
 

  egyhangúlag 

    

    

    

 


